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Vážení spoluobčané,

blíží se jedno z nejočekávanějších období v roce, kdy především naše mládež se
těší na čas odpočinku, zahálení, no zkrátka na prázdniny a dobu dovolených. Jistě
většina z vás má naplánovanou dovolenou, ať už to doma nebo i v zahraničí, kdy
spolu odjíždějí celé rodiny.

Co ale se zbytkem prázdnin, jak je budou trávit naše děti a mládež? Ve většině
případů doma se spoustou volného času. Rád bych věřil tomu, že v době prázdnin
nikdo nezapomene na slušné chování a v našem městě pak nebude docházet,
zvláště při stanování, k různým prohřeškům proti vzájemnému soužití, a už vůbec
ne k poškozování soukromého majetku.

Můžeme se i v průběhu roku přesvědčit, že někteří na to zapomínají, což můžeme
pozorovat v zámeckém parku nebo u kulturního domu, kde po večerních setká-
ních mládeže zůstává na místě značný nepořádek popřípadě počmárané zdi, po
Hlučínském jaru dokonce podpálené plastové pytle s odpadky a dokonce i pod-
pálený reklamní prapor. Doufám, že se tyto události již nebudou opakovat a že si
léto, čas prázdnin a dovolených všichni užijeme v klidu a hlavně v pohodě a do-
bijeme energii do zbývající části roku.

Chtěl bych se ještě krátce vrátit ke článkům z minulého Zpravodaje týkající se
změny územního plánu č. 2 (prostranství u hlavní školy), diskoték a prodeje ry-
chlého občerstvení přes okno.

O školství a škole v Dolním Benešově už toho bylo napsáno hodně. V uplynulých
letech proběhlo několik jednání na různých úrovních, také v zastupitelstvu města.
Myslím si, že pisatel článku uvedl některé věci pouze ze svého pohledu bez zna-
lostí všech podrobností. Již první zmínka o tom, že občané nejsou informováni o
dění v obci a zprávy jsou zakódovány do úřednických formulek a čísel parcel není
tak docela pravdou. Všichni občané, kteří mají o dění v obci zájem, přicházejí při
projednáváni jejich problémů na jednání zastupitelstva, kde je vše podrobně vy-
světleno včetně obrazové dokumentace a map. Jinak v případě zájmu je možné
získat informace kdykoliv na městském úřadu. Zastupitelstvo, než rozhodlo o zmi-
ňované změně, mělo k dispozici zpracovanou studii řešení celého areálu školy
včetně zázemí a rozhodovalo se podle předložených odborných podkladů. Není
tedy pravdou, že na tomto pozemku nemůže vyrůst moderní škola. Ještě je třeba
zmínit jednu dosti podstatnou skutečnost, a to že zmiňované pozemky nebyly až
do letošního roku ve vlastnictví města. Bohužel město nemůže tyto pozemky
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vyvlastnit nebo zastavět bez souhlasu majitele, jako v dobách minulých. Všechna
předešlá zastupitelstva o této problematice pouze hovořila, ale jednání s vlastníky
nebyla dotažena do konce. Jedna skutečnost je v současné době jistá: město již
vlastní pozemky, na kterých se dá moderní škola včetně zázemí vybudovat.
V nynějším zastupitelstvu zasedá sedm učitelů a ti by jistě neschválili změnu, která
by měla do budoucna bránit rozvoji školství v Dolním Benešově.

Ve druhém článku byla zmínka o diskotékách, hladovém okně a především
o chování naší mládeže. Všechno končí u jednoho dosti velkého problému a to je
samotné chování účastníku jednotlivých akcí. Jednoduše zákazy těchto aktivit
nám ovoce nepřinesou, je třeba vychovávat naši mládež k zodpovědnosti a úctě.
Toto je ale povinností především rodičů, ti by měli v první řadě vědět, kde a s kým
se jejich děti pohybují a co ve svém volném čase dělají.

Závěrem bych chtěl všem popřát příjemné prožití času dovolených a hlavně
šťastný návrat domů.

Starosta města
Martin Štefek
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5. zasedání zastupitelstva města dne 30.dubna 2007

16/5 Zastupitelstvo města r o z h o d l o
1. Směnit pozemek města p.č. 230/2 díl b) o výměře 2 m2 a pozemek manželů

Vašíčkových p.č. 230/7 díl a) o výměře 8 m2 na ulici Rybářské.
Pro hlasovalo 14 členů, proti 1, zdrželi se 0

2. Vytvořit pracovní skupinu pro projednání podmínek výstavby sportovního
areálu u Základní školy na ulici Záhumenní ve složení: Martin Štefek, Mgr.
Marie Sovíková, Mgr. Marta Rozsívalová, Jan Bitta, Ing. František Klíma
Pro hlasovalo 15 členů, proti 0, zdrželi se 0

17/5 Zastupitelstvo města s c h v á l i l o
1. Zprávu o hospodaření příspěvkové organizace Základní škola Dolní Benešov

v roce 2006. Celkový hospodářský výsledek ve výši 65 414,32 Kč bude
rozdělen takto: fond odměn 52 331,- Kč, fond rezerv 13 083,32 Kč
Pro hlasovalo 13, proti 0, zdrželi se 2

2. Zprávu o hospodaření příspěvkové organizace Mateřská škola D. Benešov,
Osada míru v roce 2006. Celkový hospodářský výsledek ve výši 111 708,55 Kč
bude rozdělen takto: fond odměn 55 854,- Kč, fond rezerv 55 854,55 Kč.
Do fondu reprodukce majetku bude z fondu rezerv převedeno 55 854,55 Kč.
Pro hlasovalo 14, proti 0, zdrželi se 1

3. Zprávu o hospodaření příspěvkové organizace Kulturní dům Dolní Benešov
v roce 2006. Celkový hospodářský výsledek ve výši 55 037,65 Kč bude rozdě-
len takto: fond odměn 25 000,- Kč, fond rezerv 30 037,65 Kč.
Do fondu reprodukce majetku bude z fondu rezerv převedeno 30 037,65 Kč.
Pro hlasovalo 14, proti 0, zdrželi se 1

4. Závěrečný účet města se všemi jeho součástmi:
- schválení hospodaření města za rok 2006
- zpráva o inventarizaci hospodářských prostředků města za rok 2006
- zpráva o hospodaření příspěvkové organizace MŠ Osada Míru za rok 2006
- zpráva o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ D. Benešov za rok 2006
- zpráva o hospodaření příspěvkové organizace KD D. Benešov za rok 2006
- zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření auditorem za uplynulý rok

a vyslovilo souhlas s celoročním hospodařením bez výhrad.
Pro hlasovalo 14, proti 0, zdrželi se 1

5. Rozpočtové opatření dle předloženého návrhu, který je součástí zápisu.
Pro hlasovalo 15, proti 0, zdrželi se 0

18/5 Zastupitelstvo města vzalo na vědomí
1. Zprávu o činnosti rady města od posledního zasedání zastupitelstva města
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6. zasedání zastupitelstva města dne 16.května 2007

19/6 Zastupitelstvo města r o z h o d l o
1. Nepřijmout dotaci ČMFS ve výši 600 000,- Kč pro výstavbu minihřiště

u Hlavní školy.
Pro hlasovali 4 členové, proti 8, zdrželi se 2

2. Delegovat starostu a místostarostu na valnou hromadu Severomoravských
vodovodů a kanalizací a.s., která se koná 4.června 2007 v Ostravě.
Pro hlasovalo 14 členů, proti 0, zdrželi se 0

3. Pověřit radu města schválením dotace Fotbalovému klubu na Unancování
opravy obloukové haly na Osadě míru nacházející se v havarijním stavu do
max. výše 1 mil. Kč dle předložených nabídek dodavatelů.
Pro hlasovalo 14 členů, proti 0, zdrželi se 0

20/6 Zastupitelstvo města vzalo na vědomí
1. Zprávu o činnosti rady města od posledního zasedání zastupitelstva města
2. Nutnost opravy obloukové haly na Osadě míru, která je v havarijním stavu.

9. schůze zastupitelstva města dne 11.května 2007

39/9 Rada města s c h v á l i l a
1. Použití části výtěžku výherních hracích přístrojů ve výši dle §4 odst. 2 zákona

č. 202/1990 Sb. o loteriích a jiných podobných hrách na rekonstrukci a vy-
bavení dětských hřišť na území města.
Pro hlasovali 3, proti 0, zdrželi se 0

2. Žádost o změnu zápisu Mateřské školy Dolní Benešov, Osada míru v rejstříku
škol a školských zařízení, která spočívá v navýšení kapacity školní jídelny -
výdejny stravy ze 100 na 145 stravovaných.
Pro hlasovali 3, proti 0, zdrželi se 0

3. Finanční příspěvek Rybářskému klubu Kamenec ve výši 3 000,- Kč pro pořá-
dání dětských rybářských závodů dne 2.6.2007
Pro hlasovali 5, proti 0, zdrželi se 0

4. Finanční příspěvek Českému svazu včelařů, základní organizaci Bolatice ve
výši 2 000,-Kč na pořízení zařízení pro boj s nemocí varroáza včelstev.
Pro hlasovali 3, proti 2, zdrželi se 0

40/9 Rada p r o j e d n a l a
1. Žádost o vyjádření se k záměru Urmy K+K zřídit v objektu bývalé kotelny

u č.p. 300 na Osadě míru bar a hernu a vyslovila nesouhlas s tímto záměrem.
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41/9 Rada města o s v ě d č i l a
1. Nastoupení do funkce člena zastupitelstva města panu Jiřímu Hankemu, a to

ode dne 10.5.2007.

42/9 Rada města v z a l a n a v ě d o m í
1. Termín letních prázdnin v Mateřské škole D. Benešov, Osada míru, a to od 1.8.

do 31.8. Odloučené pracoviště Zábřeh bude uzavřeno od 1.7. do 31.8.2007
2. Informaci o jednání s Urmou Talpa o formě splácení úroků z prodlení
3. Informaci o jednání se společností Štěrkovny Dolní Benešov o podmínkách

schválení zadání změny č. 1 ÚP města.

43/9 Rada města projednala a d o p o r u č u j e zastupitelstvu města
1. Nepřijmout dotaci ČMFS na pořízení minihřiště u Hlavní školy.
2. Pověřit starostu a místostarostu k účasti na valné hromadě SMVaK Ostrava

a.s. dne 4.6.2007.
3. Rozhodnout o záměru směny části pozemku města pod kostelem v Zábřehu

p.č. 577/4 o výměře cca 900 m2.
4. Zrušit usnesení č.100/32 – 2 ze dne 11.9.2006 o záměru prodeje pozemků

města p.č. 779/1,2,3,4,5,6,7 a 782/1 mezi Dolním Benešovem a Zábřehem.
5. Ustoupit od záměru změny využití plochy mezi D. Benešovem a Zábřehem

na bytovou zónu a ponechat ji jako zónu pro podnikání rušivého charakteru
6. Rozhodnout o záměru prodeje pozemků města p.č. 779/1,2,3,4,5,6,7 a 782/1

mezi Dolním Benešovem a Zábřehem za nových podmínek.

10. schůze zastupitelstva města dne 31.5.2007

44/10 Rada města s c h v á l i l a
1. Další postup při vyjednávání podmínek smlouvy se Štěrkovnami Dolní

Benešov s.r.o.
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

2. Finanční příspěvek 5000,- Kč futsálovému oddílu FC Dravci D. Benešov.
Pro hlasovali 3, proti 2, zdrželi se 0

3. Přepravu postižených dětí na letiště Praha – Ruzyně obecním automobilem
Renault TraUc za cenu pohonných hmot.
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

45/10 Rada j m e n o v a l a
1. Do funkce členky komise výstavby a životního prostředí paní J. Kužílkovou

Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0
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46/10 Rada p r o j e d n a l a a n e s c h v á l i l a
1. Žádost obyvatel ulice Na Březích o odkoupení pozemků města p.č. 1782/1,

1792, 1793 za zahradami v lokalitě Na Březích.
Pro hlasovalo 0, proti 5, zdrželi se 0

2. Žádost obyvatel ulice Pivovarské o instalaci zpomalovacích prahů
Pro hlasovalo 0, proti 5, zdrželi se 0

3. Žádost Záchranné stanice pro volně žijící živočichy v Bartošovicích na
Moravě o Unanční příspěvek na činnost.
Pro hlasovalo 0, proti 5, zdrželi se 0

4. Žádost MěÚ Hlučín, odboru sociálních věcí, o Unanční příspěvek na pořádání
dětského dne pro děti v náhradní rodinné péči.
Pro hlasovalo 0, proti 5, zdrželi se 0

47/10 Rada města v z a l a n a v ě d o m í
1. Informaci o poptávkách na provedení rekonstrukce„Velkokuchyňského za-

řízení v Mateřské škole Dolní Benešov“, na zpracování projektové dokumen-
tace na„Využití kapacity ČOV Dolní Benešov“ a zpracování projektové
dokumentace na„Snížení energetické náročnosti Kulturního domu“.

48/10 Rada města projednala a d o p o r u č u j e zastupitelstvu města
1. Rozhodnout o prodeji části pozemků města p.č. 682/1 a 2 kolem restaurace

Štika
2. Schválit smlouvy o věcném břemenu s ŘSD ČR, Milanem Halfarem a SVAM

CS, s.r.o. pro umístění kanalizace na těchto pozemcích
3. Schválit závěrečné účty Sdružení obcí Hlučínska a Svazku obcí mikroregionu

Hlučínska.
4. Schválit převod Unančních prostředků z rezervního fondu do fondu repro-

dukce majetku příspěvkových organizací Kulturní dům a Mateřská škola
Osada míru

5. Schválit termíny zasedání zastupitelstva města ve druhém pololetí roku
2007: 17. září, 29. října a 17. prosince.

DÁRCI KRVE
Panu Antonínu LÝKOVI a panu Petru ŠRAMELOVI z Dolního Benešova byla udělena

nejvyšší zlatá medaile prof. MUDr. J. .Janského za 40 bezpříspěvkových odběrů krve.
Patří jim velký dík za ochotu darovat krev pro zdraví a často i záchranu života.

Děkujeme nejen za ty, kterým pomohli navrátit zdraví, ale i za celou naši společnost.

MěÚ Dolní Benešov
odbor vnitřních a sociálních věcí
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Kulturní dům

V květnu i v červnu se v Dolním Benešově uskutečnila celá řada kulturních akcí,
které organizoval nejen kulturní dům, ale také některé složky, jejichž činnost se
stále více projevuje v bohaté a rozmanité kulturní nabídce města. Opět musíme
vysoce vyzvednout Klub rodičů, který umí oslovit děti a jejich rodiče, což je
skupina lidí, která kulturní akce příliš nevyhledává. Jsem přesvědčen, že tato zá-
služná činnost se zúročí v budoucnu, kdy děti, které se zúčastnily pořádaných
akcí, budou na tyto události nejen vzpomínat, ale možná samy budou mít
potřebu kulturu vytvářet. Mezi úspěšné kulturní pořady můžeme určitě zařadit
další ročník Hudebního jara na Hlučínsku, Den matek, Taneční setkání, oslavu Dne
dětí, Indiánskou stezku, Dolnobenešovskou trumpetu a další kulturní události.
V červenci a v srpnu se můžete těšit na Železného Prajzáka, karnevaly v zámeckém
parku a rockový festival.
Kulturní dům bude procházet náročnou rekonstrukcí kotelny, malováním,
opravou kuchyňky, přípravou parketu a dalšími úpravami tak, aby na začátku září
byl KD připraven k plnému provozu.
Upozorňujeme zájemce o společenský tanec, že už nyní mohou podávat přihlášky
na letošní kurz, který povede taneční mistrová paní Ludmila Budíková s part-
nerem za doprovodu živé hudby Klasik.
Od září bude zahájen také kurz břišních tanců a kurz bojových umění pro dospělé.

Program:

Pátek 6.7. - Noční karneval v zámeckém parku

Sobota 14.7. - Železný Prajzák

Pátek 3.8. - Karneval s Nafestbandem

Pátek 10.8. - Noční karneval v zámeckém parku

Sobota 25.8. - Česko-polský rockový festival v zámeckém parku

Sobota 1.9. - Pivní slavnosti

Kromě zmíněných akcí ještě proběhnou tradiční posezení na rynku s country
a dechovou hudbou.
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Indiánská stezka

Velké přípravy na tento zvláštní den začaly už dlouho dopředu, samé schůzování,
organizování a vyzývání velkého Manitů ku pomoci a k zajištění dobrého počasí.

V pátek 8.6. jsme vytýčili jednotlivá stanoviště a celou trasu jsme označili fábor-
ky. V sobotu už od
brzkého rána se při-
pravoval terén a areál
Kamence. Každý si na
své stanoviště přinesl
vlastnoručně připrave-
né pomůcky a nastalo
velké přebírání indián-
ských kostýmů. První
foto a rozchod na jed-
notlivá stanoviště. Start
všech účastníků byl
v půl třetí u rybníka
Nezmar u výloviště.

Každé dítě vyfasovalo soutěžní kartu, pitíčko a lízátko a mohlo směle vyrazit plnit
jednotlivé indiánské úkoly. Úkoly nebyly lehké, chytali se rybičky, házelo se in-
diánským oštěpem, střílelo se a nezapomněli jsme ani na vědomostní úkoly
z oblasti přírody. Spousta dětí a někteří rodiče přišli v indiánském. Po splnění
úkolů si děti vyměnili své body za sladkosti. K večeru jsme organizovali soutěže
pro děti i dospěláky, střílelo se z luku, sou- těžilo se ve zpěvu, tančilo se, a dokonce
se i lyžovalo. Indián-
skému dnu přál velký
Manitů až do pozd-
ních nočních hodin.

Klub rodičů děkuje
všem zúčastněným a
věřte v hlavách máme
už nové téma na další
rok.
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V letních měsících si dáme malou organizační pauzu, snad jen ve spolupráci s Kul-
turním domem a skupinou Nafestband připravíme Velký noční karneval. Přejeme
dětem ty nejkrásnější prázdniny, hodně sluníčka a pohody. Rodičům pak co nej-
méně starostí a krásnou dovolenou.

Těšíme se na další setkání s vámi dolnobenešovskými.

Klub rodičů
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VÝSLEDKY A HODNOCENÍ SOUTĚŽE STOLNÍHO TENISU
ODDÍLU TJ MSA DOLNÍ BENEŠOV ZA ROK 2006-2007

Divize mužů

Tabulka:
1. TJ Vagónka Studénka 22 0 4 242:118 92
2. TJ MSA Dolní Benešov 21 0 5 239:121 89
3. TJ TŽ Třinec„B“ 15 2 9 214:172 73
4. TTC Sedlice 14 4 8 226:153 72
5. SK Slavie Orlová„C“ 13 5 8 215:179 70
6. TJ Mital Ostrava 13 4 9 201:180 69
7. TJ Bohumín 12 5 9 198:184 67
8. KST Mokré Lazce„B“ 12 3 11 201:185 65
9. TJ Odry 11 4 11 198:193 63
10. TJ Frenštát pod Radhoštěm 11 4 11 196:186 63
11. TJ Slezan Frýdek-Místek 10 3 13 186:203 59
12. TJ Sokol Bobrovníky 6 1 19 118:222 45
13. TJ Feram Frýdlant 2 2 22 93:246 34
14. TJ Vratimov„B“ 1 1 24 70:251 30

Úspěšnost jednotlivých hráčů: Zdeněk Harazim 78,26 %, Dalibor Gasman 71,43 %,
Alfréd Rinka 70,27 % a Milan Jašek 58,93 % - hodnoceno celkem 58 hráčů.
Méně než 50 % odehraných utkání: Stanislav Závadský 50 %, Vítězslav Burdík
50 %, Rudolf Harasim 40 %, Wollný Michal 25 %, Hubert Vavřínek 25 % - hodno-
ceno celkem 69 hráčů.

Krajská soutěž mužů sk. „B“

Tabulka:
1. KST Slezan Opava„B“ 22 0 0 220: 65 88
2. TJ MSA Dolní Benešov„B“ 17 1 4 198: 99 74
3. TJ Sokol Nová Bělá 12 4 6 183:153 62
4. TJ Sokol Klímkovice 11 3 8 182:147 58
5. TJ Sokol Kateřinky 10 4 8 179:159 56
6. TJ Sokol Radvanice 10 3 9 172:175 55
7. TJ Sokol Děhylov 6 5 11 155:196 45
8. TJ Slovan Ostrava 5 8 9 157:189 45
9. KST Slezan Opava„C“ 7 0 15 135:190 43
10. TTC Hať 5 3 14 153:198 40
11. TJ Sokol Radvanice„B“ 5 2 15 139:208 39
12. TJ Sokol Bobrovníky„B“ 5 1 16 129:205 38
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Úspěšnost jednotlivých hráčů: Stanislav Závadský 75,86 %, Hubert Vavřínek 74,14
%, Vítězslav Burdík 72,55 %, Rudolf Harasim 59,57 % - hodnoceno 52 hráčů.
Méně než 50 % odehraných utkání: Michal Wollný 55 %, Zbyněk Maier 53,33 %,
František Laburda 33,33 %, Jiří Holeček 25 % - hodnoceno celkem 44 hráčů.

Okresní přebor mužů I. třídy

Tabulka:
1. TJ MSA Dolní Benešov„C“ 18 0 2 249:111 74
2. TTC Bolatice„A“ 14 2 4 216:144 64
3. TJ Sokol Kateřinky„B“ 14 0 6 203:157 62
4. TJ Sokol Bobrovníky„C“ 11 0 9 185:175 53
5. KST Darkovice„A“ 8 2 10 182:178 46
6. TTC Suché Lazce 8 2 10 177:183 46
7. TJ Sokol Kateřinky„C“ 7 3 10 172:188 44
8. TTC Bolatice„B“ 6 5 9 161:199 43
9. SK Kravaře„A“ 5 2 13 155:205 37
10. TJ Sokol Děhylov„B“ 5 1 14 144:216 36
11. TJ Sokol Raduň„A“ 4 3 13 136:224 35

Úspěšnost jednotlivých hráčů: Michal Wollný 74,19 %, František Laburda 72,22 %,
Zbyněk Maier 70,69 %, Martin Wilk 68,66 %, Jiří Holeček 65,33 % - hodnoceno
celkem 88 hráčů.

Okresní přebor mužů II. třídy

Tabulka:
1. TTC Hať„B“ 19 2 1 258:138 81
2. TJ MSA Dolní Benešov„D“ 19 1 2 281:115 80
3. KST Slezan Opava„D“ 14 3 5 247:149 67
4. TJ Sokol Děhylov„C“ 10 1 11 196:200 53
5. SK Kravaře„B“ 10 0 12 200:196 52
6. TJ Hradec nad Moravicí 9 2 11 181:215 51
7. TJ Sokol Kobeřice„A“ 9 0 13 180: 216 48
8. KST Darkovice„B“ 6 6 10 186:210 46
9. TJ Sokol Bobrovníky„D“ 6 3 13 177:219 43
10. TJ Sokol Chalíkovice„A“ 6 3 13 153:243 43
11. TJ Sokol Raduň„B“ 6 2 14 164:232 42
12. TJ Sokol Kateřinky„D“ 5 3 14 153:243 40

Úspěšnost jednotlivých hráčů: Zbyněk Maier 90,91 %, Martin Wilk 87,8 %, Karel
Pačka 52,46 %, Karel Žídek ml. 50,7 % - hodnoceno celkem 46 hráčů.
Méně než 50 % odehraných utkání: Karel Žídek st. 73,33 %, Josef Vrba 47,06 % -
hodnoceno celkem 64 hráčů.
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Okresní přebor dorostu

Tabulka:
1. TJ MSA Dolní Benešov 4 1 1 43:17 19
2. TJ Sokol Kateřinky 4 0 2 37:23 18
3. KST Slezan Opava 3 0 3 33:27 15
4. SK Kravaře 0 1 5 7:53 7

Úspěšnost jednotlivých hráčů: Michal Wollný 92,86 %, Zbyněk Maier 66,67 %,
Michal Vavřínek 66,67 % - hodnoceno celkem 14 hráčů.
Méně než 50 % odehraných utkání: Martin Wilk, Ondřej Proksch 75 %,
David Harazim, Patrik Kubiš, Marek Vehovský 50 % - hodnoceno celkem 15 hráčů.

Okresní přebor žáků

Tabulka:

Sk. 1. - 4. místo:
1. TJ MSA Dolní Benešov 4 1 1 34:26 19
2. KST Slezan Opava 2 1 3 33:27 13
3. TJ Sokol Kateřinky„B“ 2 1 3 29:31 13
4. TJ Sokol Bobrovníky 2 1 3 24:36 13

Sk. 5.-8. místo:
5. TJ Sokol Kateřinky„A“ 4 0 2 37:23 18
6. TJ Sokol Raduň 3 0 3 29:31 15
7. TTC Hať 3 0 3 29:31 15
8. TJ Sokol Děhylov 2 0 4 25:35 12

Úspěšnost jednotlivých hráčů: Michal Wollný 95 %, Marek Vehovský 85,18 %,
Patrik Kubiš 46,66 % - hodnoceno celkem 13 hráčů.
Méně než 50 % odehraných utkání: Filip Labuda 66,67 %, Tomáš Theuer 50 %,
Ondřej Proksch 44,44 %, Patrik Foltýn 25 % - hodnoceno celkem 26 hráčů.

Karel Pačka
Oddíl stolního tenisu
TJ MSA Dolní Benešov
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Mlynář z Benešova

Událo se před několika staletími.

Český král zemřel a po jeho smrti začalo vést boj o jeho trůn několik
knížat. Každý chtěl krásnou bohatou zem obsadit a opuštěnou knížecí korunu
získat pro sebe. Když žádný z účastníků nechtěl ustoupit, začali mezi sebou válčit
a celou zemi nesmírně zpustošili. Veliký soucit se zuboženým lidem pocítil papež
a hledal způsob, jak tento střet urovnat. Poslal do českých zemí vyslance, který
představitele země pozval na shromáždění do Benešova, aby upřednostnil volbu
krále. Jeho volání mělo úspěch.

Postupně se sjížděli všichni páni a knížata se svými družinami a ubytovali
se u obyvatel v okolí, mezi tím co se papežský vyslanec ubytoval v domě faráře.
Městečko na tak početné hosty nebylo připraveno, jelikož předešlý rok byl velice
neúrodný a následující rok následovala veliká vedra a sucho, které ohrožovalo
úrodu a bylo těžké zajistit dostatek potravin. Také sousedící města, Ratiboř
a Opava nebyly schopny nic dodat, jelikož samy trpěly nedostatkem chleba. Za-
opatření hostů potravinami bylo stále horší. Sice zámožný majitel benešovského
mlýna, Simon Perzich dodával kolik mohl, avšak i jeho zásoby se vyčerpávaly.
Nakonec se páni dohodli shromáždění rozpustit a rozhodování o volbě krále od-
ložit. Začalo vznikat nebezpečí, že nejistota, nepokoje a neštěstí budou dále
přetrvávat. Jakmile se Perzich o tom dozvěděl, spěchal k zemskému poslu a do-
mluvil s ním, co by chtěl udělat v péči o jejich živobytí, aby mohli mírová jednání
dokončit.

K jeho usedlosti patřily tři velké rybníky na jihovýchodní a západní straně
městečka, obklopené vysokými lesy. Co touto nabídkou může kuchyně hostům
nabídnout, s tím byli páni srozuměni a připravili se k poradě. Když byli velice
blízko dohody o českém králi, prozradil jeden český posel, Georg Lutzki, a učinil
doznání, že byl Uhry podplacen 20 000 guldeny, aby prozradil vše co předcházelo.
Na to obdržel v Opavě velící uherský kapitán příkaz pány v Benešově přepadnout
a dovést do Olomouce, aby tím překazili volby.

Kapitán za tím účelem odeslal jeden ozbrojený oddíl na místo shromáž-
dění. Tajně se plížili různými chodníky a ukryli se do houštiny na břehu rybníka.
O půlnoci měli za úkol v malých hloučcích odděleně z úkrytu vystoupit, městečko
zapálit a rozrušené vznešené české pány odvést.
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Avšak prostřednictvím mlynářova čeledína, Valentina Janotty, byl tento záměr
odhalen. Šel do lesa lovit divokou zvěř a na čekané v houští vyslechl kapitánův
rozkaz Uhrům. Ihned spěchal zpět a vše nahlásil mlynáři, který okamžitě s tím
seznámil papežského vyslance. Vyslanec okamžitě rozestavil své stráže kolem
městečka a na zahrady kolem rybníka, aby útoku předešel.

Simon Perzich ještě uherské vojáky zmátl tím, že večer při osvětlení
loučovými pochodněmi na rybníku uspořádal zátah na ryby a rozhodil sítě. Když
lidé zatáhli sítě, našli uvnitř velkou štiku, která ve svých ostrých zubech drží bělici.
Radostně to ukázali mlynáři.

Během radostného jásotu, který se ozýval přes vodu, se však plížili Uhři ve
tmavé noci k dřímajícímu městečku, avšak narazili na nečekaný odpor stráží, bo-
jovali s nimi, byli zatlačeni do ulic, kde statečné měšťanky házeli po nich kachlemi,
hrnci a kamením a mnohé tím ubili k smrti. Nakonec ze všech stran obklíčení ještě
bojovali jednotlivě, aby se zachránili. Mnozí z nich utonuli v bahně rybníka, mnozí
byli dobiti. Takto byl útok loupeživých odražen. Příští den ráno spěchali páni své
jednání ukončit, nový král byl zvolen a když se ujal vlády, odplatil díky mlynáři
a občanům městečka, co pro něho a pro vyslance udělali. Simon Perzich obdržel
pro sebe a své další potomky pro všechny časy osvobození od všech břemen
a poplatků. Městečku však dal nový znak, kde štika ukazuje jak drží mezi zuby
bělici. Ostatní obdařil přízní konat svobodně trhy, stejné jako jiná města říše
a jeden trh v trvání osmi dnů, a všechno nechal zapsat do zakládací listiny, kterou
podepsal a je dodnes uchována k přečtení.

Z němčiny, podle archivního výpisu
přeložil Reinhard Persich

V Dolním Benešově 26.6.2007
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Anglie v nás

Putovní výstava reportážních fotograUí spojená s audiovizuální instalací.
O životě současné Británie

Vernisáž: 30.8.2007 Dolní Benešov – klub FAUST

Portrétovat lidi při jejich snaze bojovat s osudovostí svých životů je
věčným tématem českých dokumentaristů. Mnoho lidí z Dolního Benešova a okolí
odjíždí zkoušet své štěstí na britské ostrovy. Fotograf Evžen Sobek a režisér Marek
Sklář se rozhodli, že se za těmito lidmi rozjedou a zdokumentují jejich„boj se živ-
otem“.

FotograUcká výstava Anglie v nás tak vznikla při natáčení dokumen-
tárního Ulmu o lidech, kteří opustili své rodné hnízdo a v Anglii pracují na různých
místech a pozicích.

Z desetidenního dubnového pobytu v Británii vznikla série reportážních
snímků a hodinový Ulm Anglické listy 2 pod vlivem Kunderovy Nesnesitelnosti,
který koncem roku uvede Česká televize.

Autor fotograUcké výstavy, Brňan Evžen Sobek, není hlučínskému obe-
censtvu neznámým. V polovině devadesátých let se pod vedením světoznámého
tvůrce Jindřicha Štreita podílel na dokumentování života v obcích Hlučínska,
úspěšný projekt opavské univerzity měl název Lidé Hlučínska.

Sobek do Anglie necestoval poprvé, se svým učitelem Jindřichem Štrei-
tem tam již dříve fotografoval. Nyní se do Anglie vrátil v nové roli, měl být „jen“
jako fotograf Ulmového štábu, který dokumentuje práci při vzniku Ulmu. Jeho fo-
tograUe však získaly větší potenciál. Jsou samostatným celkem svědčícím
o současné Anglii, jejich lidech, životě, způsobu myšlení. Zachycuje také nelehkou
pozici našinců, kteří do této země přijedou a snaží se tam začínat od nuly.

Marek Sklář
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U P O Z O R N Ě N Í

Ve dnech 3. 7. , 10.7., 17.7. 2007

bude prováděna velkoplošná deratizace města Dolního Benešova.

Akci zabezpečuje Urma Deratex, spol. s r. o. se sídlem ve Zlíně, která provede
ošetření kanalizační sítě, veřejných ploch a vybraných objektů .

Vzhledem k tomu, že je pravděpodobný výskyt hlodavců i v okolí obytných domů
a hospodářských staveních, vyzýváme občany ke spolupráci, při vyhledávání
pobytu hlodavců. Pokud to situace vyžaduje, obraťte se přímo na pracovníky
jmenované Urmy, anebo nahlaste své požadavky na úřadovnu, aby bylo
zabezpečeno komplexní ošetření obce.

Pro vlastní potřebu, si budou moci občané zakoupit u provádějící Urmy nástrahy
proti hlodavcům.

Městský úřad
Dolní Benešov
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